
PROTOKÓŁ NR 27/2016 

ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Samorządowej Rady Miasta oraz Komisji ds. Rodziny 

 w dniu 14 września 2016 r. 

 

Obrady Komisji otworzyli Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil 

Długosz oraz Przewodnicząca Komisji – Marta Woźnicka – Kuzdak. Następnie 

przewodniczący Komisji stwierdzili quorum wymagane do prawomocności 

obrad.  

 

Posiedzenie Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny rozpoczęło się  

o godz. 15.15. 

Obecni: zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Do porządku obrad: 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

1) aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2014 – 2020 (projekt uchwały w załączeniu): 

Członkowie Komisji ds. Rodziny w głosowaniu – stosunkiem głosów: 4 – za, 

przy braku głosów przeciwnych i 1 wstrzymującym się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

Członkowie Komisji Samorządowej w głosowaniu – stosunkiem głosów:  

6 – za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

2) uchwalenia Zintegrowanej strategii dla obszarów funkcjonowania miast 

tracących funkcje społeczno-gospodarcze – Ostrowiec Świętokrzyski, 

Starachowice, Skarżysko – Kamienna w ramach porozumienia 

„Trójmiasto nad Kamienną” (projekt uchwały w załączeniu): 

Członkowie Komisji Samorządowej w głosowaniu – stosunkiem głosów:  

6 – za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
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Członkowie Komisji ds. Rodziny w głosowaniu – stosunkiem głosów: 5 – za, 

przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 

3) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski” (projekt uchwały w załączeniu): 

Radny D. Kaszuba poinformował, że chciałby się zapoznać z pismem 

Wojewody Świętokrzyskiego, stwierdzającym nieważność podjętej poprzednio 

uchwały. Naczelnik Wydziału Środowiska – A. Sobolak przekazała radnemu 

pismo wojewody celem zapoznania się.  

Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak poinformowała, że projekt uchwały jest 

zgodny ze wszystkimi sugestiami Wojewody Świętokrzyskiego. 

Członkowie Komisji Samorządowej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  

w/w projekt uchwały (stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się). 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (projekt uchwały w załączeniu): 

Członkowie Komisji Samorządowej w głosowaniu – stosunkiem głosów:  

6 – za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt 

uchwały w załączeniu).  

Członkowie Komisji Samorządowej w głosowaniu – stosunkiem głosów:  

6 – za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2016 rok (projekt uchwały w załączeniu): 

Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na podwyższeniu kwot wynagrodzenia dla członków Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ze 115 zł do 145 zł oraz dla  

przewodniczącego komisji ze 120 zł do 150 zł.  

Radny A. Głąb zapytał, ile posiedzeń odbywa komisja? 

Wiceprezydent Miasta - M. Dębniak poinformowała, że szczegółowe informacje 

dotyczące pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

są zawarte w materiale dodatkowym (tzw. kolorówce) do sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Ponadto wiceprezydent 

poinformowała, że komisja odbyła 12 posiedzeń w pełnym składzie,  

32 posiedzenia odbyły zespoły, które rozpatrują wnioski o leczenie osób 

uzależnionych od alkoholu. Zespoły te zgłosiły łącznie 562 wnioski o leczenie, 

w tym 78 wniosków o przymusowe leczenie skierowano do Sądu Rejonowego. 

Zespoły te obradują 4 razy w miesiącu, na ich posiedzenia wzywane jest  

od 15 do 20 osób uzależnionych od alkoholu.  

Radny A. Głąb zapytał, kto jest w składzie Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych? 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak poinformowała, że Komisja jest 

powoływana zarządzeniem Prezydenta Miasta, dokładne dane będą 

przedstawione do sesji Rady Miasta. 

Radna M. Krysa zapytała, w jaki sposób wyłaniani są członkowie Komisji? 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak wyjaśniła, że w składzie komisji są 

przedstawiciele różnych środowisk, którzy mają stosowne przeszkolenie w tym 

zakresie. Natomiast przy powoływaniu decydujący głos ma Prezydent Miasta. 

Radny Wł. Sajda stwierdził, że jest przeciwny tej komisji. Zdaniem radnego 

komisja działa niewłaściwie, nie może dać sobie rady z 2 osobami, z powodu 

których cierpią rodziny.  

Radna M. Krysa zapytała, czy jako radna mogłaby wziąć udział w posiedzeniu 

komisji? 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak odpowiedziała, że nie jest to możliwe, 

ewentualnie tylko w posiedzeniach, gdzie jest obecny pełny skład. Komisja 

wzywa na posiedzenia osoby, są one przesłuchiwane, członkowie mają dostęp 

do danych osobowych, w tym danych wrażliwych. 
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Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – A. Gatkowska 

poinformowała, że w przypadku pracy Zespołu Interdyscyplinarnego jego 

członkowie podpisują oświadczenia o przestrzeganiu przepisów ustawy  

o ochronie danych osobowych oraz o przetwarzaniu tych danych. To wynika  

z ustawy o ochronie danych osobowych, więc z pewnością w przypadku 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych sytuacja jest 

podobna.  

Członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  

w/w projekt uchwały (stosunkiem głosów: 5 – za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się). 

Członkowie Komisji Samorządowej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  

w/w projekt uchwały (stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się). 

 

7) wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu): 

Członkowie Komisji Samorządowej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  

w/w projekt uchwały (stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się). 

 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Ostrowiec Świętokrzyski, warunków i zasad korzystania z nich oraz 

opłat za ich korzystanie (projekt uchwały w załączeniu): 

Członkowie Komisji Samorządowej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  

w/w projekt uchwały (stosunkiem głosów: 6 – za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się). 
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II. Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

za I półrocze 2016 r. (w załączeniu do protokołu): 

Członkowie Komisji: Samorządowej oraz ds. Rodziny – przyjęły 

sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za I półrocze 

2016 r. 

 

III. Sprawy różne: 

 

1) Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014 – 2021 (w załączeniu do 

protokołu): 

Członkowie Komisji: Samorządowej oraz ds. Rodziny – przyjęły 

sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2014 – 2021. 

 

Na tym obrady zakończono. Wspólne posiedzenie Komisji Samorządowej oraz 

Komisji ds. Rodziny trwało do godz. 15.40. 

 

Protokołowała:      Przewodniczyli: 

 

        Kamil Długosz 

Marta Kamińska      Marta Woźnicka – Kuzdak  

 


